
17年专注水性色浆生产的色浆厂家

产品名称 17年专注水性色浆生产的色浆厂家

公司名称 上海彩生色料化学股份有限公司

价格 52.00/千克

规格参数 色浆品牌:彩生
色浆细度:5微米以下
色浆包装:20KG/铁桶

公司地址 上海市嘉定区嘉前路688号23幢

联系电话 021-62508979 13816956188

产品详情

17年专注水性色浆生产的色浆厂家

上海彩生色料化学股份有限公司成立于2005年，是一家专注于浓缩水性涂料色浆和其他液体水性着色材
料的生产、研发、销售和服务的实体企业，公司通过ISO9001-2015质量管理体系认证，在江苏高邮和泗
阳拥有现代化的生产基地，生产水性色浆颜色品种近300种，可应用于纺织印染、建筑涂料、日化洗涤、
水性工业漆、天然乳胶、特种涂层等领域。同时我们也能为有专色需求的客户提供色浆配色、定制服务
和技术开发支持。Established in 2005, Shanghai Caison Color Material Chem. Co.,Ltd. is an entity enterprise
focusing on the production, R&D, sales and service of concentrated water based pigment paste and other liquid water-
based coloring materials. The company has passed the ISO9001-2015 Quality Management System Certification, and
has the modern production bases in Gaoyou and Siyang, Jiangsu Province. Shanghai Caison produces nearly 300
kinds of water-based pigment paste colors, which can be applied to textile printing & dyeing, architectural coatings,
daily washing chemicals , aqueous industrial paint, natural latex, special coating and other fields. Also we can provide
pigment paste color matching, customized service and technical support for customers with spot color requirements.
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